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PROCES - VERBAL 

Încheiat cu ocazia dezbaterilor şedinţei ordinare a Consiliului Local al Municipiului Medgidia, din data 

de 31 octombrie 2023, ora 16
30 

 

Consiliul Local al Municipiului Medgidia s-a întrunit astăzi, 31 octombrie 2023, ȋn şedinţă ordinară, 

fiind convocat în baza dispoziţiei primarului nr. 1578/24.10.2023. 

Şedinţa ordinară are loc la Casa de Cultură „I.N. Roman”, începând cu orele 16
30 

şi este publică.  

La şedinţă sunt prezenţi 16 consilieri locali. Lipsesc domnii consilieri Omer Metin, Vlădescu Luminiţa şi 

Sali Sabri. 

Preşedinte de şedinţă este desemnat domnul consilier local Rapciuc Bogdan-Gheorghe. 

Participă: domnişoara secretar general al Municipiului Medgidia, Solomon Melania. 

Sunt invitaţi: doamna Ceauşu Ionela-consilier R.C.L.M.P.A., doamna Popa Feza-consilier 

R.C.L.M.P.A., doamna Prunău Elena-Daniela- şef serviciu APL şi mass-media. 

Se supune la vot procesul-verbal ȋncheiat cu ocazia dezbaterilor şedinţei ordinare a Consiliului Local al 

Municipiului Medgidia din data de 28.09.2023 care se votează cu 15 voturi „pentru” şi 1 vot „abţinere” (domnul 

consilier Oancă Mircea). 

Dna. preşedinte de şedinţă supune la vot proiectul ordinii de zi care se votează cu 16 voturi „pentru”. 

 

Ordinea de zi cuprinde: 

I. PROIECTE DE HOTĂRÂRI 

1. Proiectul de hotarare nr. 192/18.10.2023 pentru aprobarea oportunității vânzării prin licitație 

publică a imobilului teren în suprafață de 806 mp, aflat în domeniul privat al municipiului 

Medgidia, identificat cu număr cadastral 102230 și înscris în Cartea Funciară Nr. 102230, situat în 

intravilanul mun. Medgidia, sat Valea Dacilor, str. Medgidiei, nr. 53, jud. Constanța. 

                                                                                                   Initiator:Viceprimar, Niculae Păun 

2. Proiectul de hotarare nr. 193/18.10.2023 privind atestarea apartenenței la domeniul privat al 

municipiului Medgidia a imobilului – teren în suprafață indiviză de 360 mp, situat în intravilanul 

municipiului Medgidia, județul Constanța, conform Anexei la procesul-verbal al comisiei de 

inventariere nr. 11426/13.10.2023. 

                                                                                                   Initiator:Viceprimar, Niculae Păun 

3. Proiectul de hotarare nr. 194/18.10.2023 privind trecerea din domeniul public în domeniul privat 

al Municipiului Medgidia a imobilului teren și construcții, identificat cu număr cadastral 104553 și 

înscris în Cartea Funciară Nr. 104553 Medgidia, situat în mun. Medgidia, str. Izvorului, nr. 2A, jud. 

Constanța, și schimbarea destinației acestuia în spațiu prestări servicii, în vederea valorificării. 

                                                                                                   Initiator:Viceprimar, Niculae Păun 

4. Proiectul de hotarare nr. 195/18.10.2023 privind desemnarea unui reprezentant al Consiliului 

Local Medgidia în Consiliul de Administrație al Liceului Tehnologic „Nicolae Titulescu” 

Medgidia, începând cu anul școlar 2023 - 2024. 

                                                                                                   Initiator:Viceprimar, Niculae Păun 

5. Proiectul de hotarare nr. 196/19.10.2023 privind atestarea apartenenței la domeniul privat al 

municipiului Medgidia a unor imobile situate pe teritoriul U.A.T. Medgidia, județul Constanța, 

conform Anexei la procesul-verbal al comisiei de inventariere nr.  11547/18.10.2023. 

                                                                                                   Initiator:Viceprimar, Niculae Păun 

6. Proiectul de hotarare nr. 197/19.10.2023 privind alipirea a două imobile identificate cadastral cu 

numărul 110860, în suprafață de 389 mp, situat în mun. Medgidia, Piațeta Decebal, nr. 6A, jud. 

Constanța, respectiv 110980, în suprafață de 316 mp, situat în mun. Medgidia, Piațeta Decebal, nr. 

6B, jud. Constanța 

                                                                                                   Initiator:Viceprimar, Niculae Păun 

7. Proiectul de hotarare nr. 198/20.10.2023 privind îndreptarea unor erori materiale strecurate în 

cuprinsul Anexei la Hotărârea Consiliului Local nr. 183/2023 pentru aprobarea vânzării prin 
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licitație publică a imobilului teren în suprafață de 1242 mp, aflat în domeniul privat al municipiului 

Medgidia, identificat cu număr cadastral 110873 și înscris în Cartea Funciară Nr. 110873, situat în 

intravilanul mun. Medgidia, str. Vîlcelelor, nr. 4, Lot 2, jud. Constanța. 

                                                                                                   Initiator:Viceprimar, Niculae Păun 

8. Proiectul de hotarare nr. 199/20.10.2023 privind îndreptarea unor erori materiale strecurate în 

cuprinsul Anexei la Hotărârea Consiliului Local nr. 181/2023  pentru aprobarea vânzării prin 

licitație publică a imobilului teren în suprafață de 431 mp, aflat în domeniul privat al municipiului 

Medgidia, identificat cu număr cadastral 111064 și înscris în Cartea Funciară Nr. 111064, situat în 

intravilanul mun. Medgidia, str. Podgoriilor, nr. 17A, jud. Constanța. 

                                                                                                   Initiator:Viceprimar, Niculae Păun 

9. Proiectul de hotarare nr. 200/20.10.2023 privind aprobarea Planului de Mobilitate Urbană 

Durabilă al municipiului Medgidia(PMUD) 2021-2027. 

                                                                                                   Initiator:Viceprimar, Niculae Păun 

10.  Proiectul de hotarare nr. 201/20.10.2023 privind aprobarea rectificării bugetului de venituri și 

cheltuieli al Spitalului Municipal Medgidia, județul Constanța, pe anul 2023. 

                                                                                                   Initiator:Viceprimar, Niculae Păun 

11.  Proiectul de hotarare nr. 202/20.10.2023 privind atestarea apartenenței la domeniul privat al 

municipiului Medgidia a imobilului – teren în suprafață indiviză de 100 mp, situat în intravilanul 

municipiului Medgidia, județul Constanța, conform Anexei la procesul-verbal al comisiei de 

inventariere nr. 11610/19.10.2023. 

                                                                                                   Initiator:Viceprimar, Niculae Păun 

12.  Proiectul de hotarare nr. 203/23.10.2023 privind trecerea din domeniul privat în domeniul public 

al U.A.T. Medgidia a imobilului teren intravilan, în suprafață de 1345 mp, identificat cu numărul 

cadastral 110390 și înscris în Cartea Funciară Nr. 110390, situat în mun. Medgidia, str. Kemal Agi 

Amet, nr. 1Bis, Lot 1, jud. Constanța. 

                                                                                                   Initiator:Viceprimar, Niculae Păun 

13.  Proiectul de hotarare nr. 204/23.10.2023 privind încetarea prin acordul părților a contractului de 

concesiune nr. 420/26.09.2000, modificat prin actele adiționale nr. 1 și 2, încheiat cu Parohia Sfinții 

Arhangheli Mihail și Gavril Medgidia 

                                                                                                   Initiator:Viceprimar, Niculae Păun 

14. Proiectul de hotarare nr. 205/23.10.2023 privind darea în folosință gratuită a imobilului teren 

intravilan în suprafață de 3765 mp, identificat cu număr cadastral 108337 și înscris în Cartea 

Funciară Nr. 108337, situat în mun. Medgidia, str. Poporului, nr. 2, jud. Constanța, ce aparține 

domeniului privat al Municipiului Medgidia, către Parohia Medgidia IV Sfinții Arhangheli Mihail 

și Gavril, Protoieria Medgidia, în scopul desfășurării activității religioase. 

                                                                                                   Initiator:Viceprimar, Niculae Păun 

15. Proiectul de hotarare nr. 206/24.10.2023 pentru aprobarea oportunității vânzării imobilului teren 

intravilan aflat în domeniul privat al municipiului Medgidia, în suprafață indiviză de 153 mp, situat 

în municipiul Medgidia, str. Dimitrie Cantemir, nr. 1A, jud. Constanța, identificat cu numărul 

cadastral 111010 și înscris în Cartea Funciară nr. 111010, în condițiile art. 364 alin. (1) și (2) din 

Codul administrativ, aprobat prin Ordonanța de urgență a Guvernului nr. 57/2019, cu modificările 

și completările ulterioare. 

                                                                                                   Initiator:Viceprimar, Niculae Păun 

                                                                                                                                                                                                                                                                

Se trece la punctul nr. 1 de pe ordinea de zi (proiectul de hotarare nr. 192/18.10.2023) pentru 

aprobarea oportunității vânzării prin licitație publică a imobilului teren în suprafață de 806 mp, aflat în domeniul 

privat al municipiului Medgidia, identificat cu număr cadastral 102230 și înscris în Cartea Funciară Nr. 102230, 

situat în intravilanul mun. Medgidia, sat Valea Dacilor, str. Medgidiei, nr. 53, jud. Constanța.  

Se supune la vot proiectul de hotărâre nr. 192 de pe ordinea de zi care se votează cu 16 voturi 

“pentru”. 



3 
 

Se trece la punctul nr. 2 de pe ordinea de zi (proiectul de hotarare nr. 193/18.10.2023) privind 

atestarea apartenenței la domeniul privat al municipiului Medgidia a imobilului – teren în suprafață indiviză de 

360 mp, situat în intravilanul municipiului Medgidia, județul Constanța, conform Anexei la procesul-verbal al 

comisiei de inventariere nr. 11426/13.10.2023. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre nr. 193 de pe ordinea de zi care se votează cu 16 voturi 

“pentru”. 

Se trece la punctul nr. 3 de pe ordinea de zi (proiectul de hotarare nr. 194/18.10.2023) privind trecerea 

din domeniul public în domeniul privat al Municipiului Medgidia a imobilului teren și construcții, identificat cu 

număr cadastral 104553 și înscris în Cartea Funciară Nr. 104553 Medgidia, situat în mun. Medgidia, str. 

Izvorului, nr. 2A, jud. Constanța, și schimbarea destinației acestuia în spațiu prestări servicii, în vederea 

valorificării. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre nr. 194 de pe ordinea de zi care se votează cu 16 voturi 

“pentru”. 

Se trece la punctul nr. 4 de pe ordinea de zi (proiectul de hotarare nr. 195/18.10.2023) privind 

desemnarea unui reprezentant al Consiliului Local Medgidia în Consiliul de Administrație al Liceului 

Tehnologic „Nicolae Titulescu” Medgidia, începând cu anul școlar 2023 - 2024.  

Se supune la vot proiectul de hotărâre nr. 195 de pe ordinea de zi care se votează cu 16 voturi 

“pentru”. 

Se trece la punctul nr. 5 de pe ordinea de zi (proiectul de hotarare nr. 196/19.10.2023) privind 

atestarea apartenenței la domeniul privat al municipiului Medgidia a unor imobile situate pe teritoriul U.A.T. 

Medgidia, județul Constanța, conform Anexei la procesul-verbal al comisiei de inventariere nr.  

11547/18.10.2023. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre nr. 196 de pe ordinea de zi care se votează cu 16 voturi 

“pentru”. 

Soseşte la şedinţă doamna consilier local Vlădescu Luminiţa. Prezenţa în sală este de 17 consilieri locali. 

Se trece la punctul nr. 6 de pe ordinea de zi (proiectul de hotarare nr. 197/19.10.2023) privind alipirea 

a două imobile identificate cadastral cu numărul 110860, în suprafață de 389 mp, situat în mun. Medgidia, 

Piațeta Decebal, nr. 6A, jud. Constanța, respectiv 110980, în suprafață de 316 mp, situat în mun. Medgidia, 

Piațeta Decebal, nr. 6B, jud. Constanța. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre nr. 197 de pe ordinea de zi care se votează cu 16 voturi “pentru” 

şi 1 vot „abţinere” (doamna consilier Vlădescu Luminiţa). 

Se trece la punctul nr. 7 de pe ordinea de zi (proiectul de hotarare nr. 198/20.10.2023) privind 

îndreptarea unor erori materiale strecurate în cuprinsul Anexei la Hotărârea Consiliului Local nr. 183/2023 

pentru aprobarea vânzării prin licitație publică a imobilului teren în suprafață de 1242 mp, aflat în domeniul 

privat al municipiului Medgidia, identificat cu număr cadastral 110873 și înscris în Cartea Funciară Nr. 110873, 

situat în intravilanul mun. Medgidia, str. Vîlcelelor, nr. 4, Lot 2, jud. Constanța. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre nr. 198 de pe ordinea de zi care se votează cu 17 voturi 

“pentru”. 

Se trece la punctul nr. 8 de pe ordinea de zi (proiectul de hotarare nr. 199/20.10.2023) privind 

îndreptarea unor erori materiale strecurate în cuprinsul Anexei la Hotărârea Consiliului Local nr. 181/2023  

pentru aprobarea vânzării prin licitație publică a imobilului teren în suprafață de 431 mp, aflat în domeniul 

privat al municipiului Medgidia, identificat cu număr cadastral 111064 și înscris în Cartea Funciară Nr. 111064, 

situat în intravilanul mun. Medgidia, str. Podgoriilor, nr. 17A, jud. Constanța. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre nr. 199 de pe ordinea de zi care se votează cu 15 voturi “pentru” 

şi 2 voturi „abţinere” (doamna consilier local Vlădescu Luminiţa şi domnul consilier Vlăduţ Manuel-Vasile). 

Se trece la punctul nr. 9 de pe ordinea de zi (proiectul de hotarare nr. 200/20.10.2023) privind 

aprobarea Planului de Mobilitate Urbană Durabilă al municipiului Medgidia(PMUD) 2021-2027.  

Se supune la vot proiectul de hotărâre nr. 200 de pe ordinea de zi care se votează cu 17 voturi 

“pentru”. 
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Se trece la punctul nr. 10 de pe ordinea de zi (proiectul de hotarare nr. 201/20.10.2023) privind 

aprobarea rectificării bugetului de venituri și cheltuieli al Spitalului Municipal Medgidia, județul Constanța, pe 

anul 2023. 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: Noi am vrea să votăm pentru aceste proiect, dar am vrea sa 

intrebăm, pentru că avem câteva sesizări din partea medicilor referitor la lipsa materialelor medicale, 

consumabilelor medicale şi  a medicamentelor, dacă pe viitor se intenţionează şi alocarea de noi resurse din 

partea Primăriei către Spital? Stim că e o situaţie mai dificilă şi cu noua preluare e mai greu să repornească toate 

lucrurile, dar avem aceste sesizări din partea medicilor şi ştiu că au făcut şi către conducere, conducerea în mod 

cert cunoaşte că sunt anumite lipsuri. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Cu lipsurile suntem de acord, întâi Spitalul trebuie să işi ia bani de la 

Casă pentru că are de luat bănuţi de acolo, iar ca ajutor din partea Primăriei vă spun că în perioada imediat 

următoare nu este posibil. 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: Până la finalul anului vă referiţi? Inchiderea de an o vor avea 

cu sprijinul Primăriei sau nu? 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Dacă aş face o promisiune acum ne-ar vedea toată lumea şi ar zice că am 

minţit. V-am spus că în perioada imediat următoare nu avem disponibil. 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: Noi o să votăm acest proiect. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Situaţia Spitalului din Medgidia nu este una diferită de situaţia spitalelor 

din România. 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: Corect. 

Dna. consilier Daniel Daniela: Casa de Asigurări a trecut deja pe fondul de rezervă. 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: Din informaţiile pe care le avem, finalul de an e foarte greu să 

îl închidă cu sprijinul Casei. Cu siguranţă dumneavoastră, doamna doctor, cunoaşteţi foarte bine. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: De ce credeţi că la primăriile din România ar fi o situaţie mai bună? Care 

ar fi alte surse de finanţare?Aceasta este situaţia. 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: Strict complementar cum era până acum. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre nr. 201 de pe ordinea de zi care se votează cu 17 voturi 

“pentru”. 

Se trece la punctul nr. 11 de pe ordinea de zi (proiectul de hotarare nr. 202/20.10.2023) privind 

atestarea apartenenței la domeniul privat al municipiului Medgidia a imobilului – teren în suprafață indiviză de 

100 mp, situat în intravilanul municipiului Medgidia, județul Constanța, conform Anexei la procesul-verbal al 

comisiei de inventariere nr. 11610/19.10.2023. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre nr. 202 de pe ordinea de zi care se votează cu 17 voturi 

“pentru”. 

Se trece la punctul nr. 12 de pe ordinea de zi (proiectul de hotarare nr. 203/23.10.2023) privind 

trecerea din domeniul privat în domeniul public al U.A.T. Medgidia a imobilului teren intravilan, în suprafață de 

1345 mp, identificat cu numărul cadastral 110390 și înscris în Cartea Funciară Nr. 110390, situat în mun. 

Medgidia, str. Kemal Agi Amet, nr. 1Bis, Lot 1, jud. Constanța.  

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Nu pot să identific acum terenurile care au fost iniţial propuse spre 

vânzare în Consiliul Local. Este vorba aici de acelaşi teren? 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Este vorba despre calea de acces pe care am lăsat-o în faţa celor patru 

loturi de teren pentru că doar două loturi de teren ar fi avut acces, celelalte două nu ar fi avut şi atunci am 

hotărât să lăsăm cale de acces pentru toate cele patru, dacă privim spre canal o linie imaginară, chiar unde se 

termină cele patru loturi de teren, este vorba de această cale de acces pe care noi trebuie să o inventariem. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: O întrebare suplimentară tot legat de acele loturi. Este adevărat că 

două dintre ele au ajuns în posesia unor angajaţi ai Primăriei? 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Pot să vă răspund în parte, doar. Stiu că un lot din cele patru scoase 

prima dată la licitaţie a fost câştigat de un angajat al primăriei, despre celelalte ştiu că un lot l-a câştigat o 

doamnă profesoară, celelalte două nu s-au vândut. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Unul a fost câştigat de un angajat al Primăriei. 
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Dl. viceprimar Păun Niculae: Nu pot să vă răspund la cea de-a doua parte pentru ca au fost două 

licitaţii. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Voiam să ştiu pentru că se discută în alte medii şi voiam să ştiu 

dacă este adevărat sau nu. Sunt consilier local şi nu ştiam. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Licitaţia a fost publică, a putut să participe oricine. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Nu am insinuat nimic, doar să văd dacă este adevărat sau nu. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre nr. 203 de pe ordinea de zi care se votează cu 17 voturi 

“pentru”. 

Se trece la punctul nr. 13 de pe ordinea de zi (proiectul de hotarare nr. 204/23.10.2023) privind 

încetarea prin acordul părților a contractului de concesiune nr. 420/26.09.2000, modificat prin actele adiționale 

nr. 1 și 2, încheiat cu Parohia Sfinții Arhangheli Mihail și Gavril Medgidia.  

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Puteţi să ne spuneţi despre ce este vorba? 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Este doar începutul cu terenurile bisericilor. Cam toate bisericile din 

Medgidia au probleme cu terenul, dumneavoastră ştiţi cum au stat lucrurile din 90 şi până astăzi. Am reuşit doar 

la prima biserică, uşor nu este, e încurcată treaba, dar fiind un început speranţa mea personală este că o ducem la 

bun sfârşit cu toate bisericile. O să vedeţi că la ordinea imediat următoare, ordinea 14, avem proiect de hotărâre 

privind darea în folosinţă gratuită. Cu ocazia aceasta rezolvăm şi problema suprafeţelor de teren. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Cele care şi-au făcut cadastru doar intră în posesie gratuită, pentru 

ceilalţi facem cele două proceduri, nu? 

Se supune la vot proiectul de hotărâre nr. 204 de pe ordinea de zi care se votează cu 17 voturi 

“pentru”. 

Se trece la punctul nr. 14 de pe ordinea de zi (proiectul de hotarare nr. 205/23.10.2023) privind darea 

în folosință gratuită a imobilului teren intravilan în suprafață de 3765 mp, identificat cu număr cadastral 108337 

și înscris în Cartea Funciară Nr. 108337, situat în mun. Medgidia, str. Poporului, nr. 2, jud. Constanța, ce 

aparține domeniului privat al Municipiului Medgidia, către Parohia Medgidia IV Sfinții Arhangheli Mihail și 

Gavril, Protoieria Medgidia, în scopul desfășurării activității religioase.  

Se supune la vot proiectul de hotărâre nr. 205 de pe ordinea de zi care se votează cu 17 voturi 

“pentru”. 

Se trece la punctul nr. 15 de pe ordinea de zi (proiectul de hotarare nr. 206/24.10.2023) pentru 

aprobarea oportunității vânzării imobilului teren intravilan aflat în domeniul privat al municipiului Medgidia, în 

suprafață indiviză de 153 mp, situat în municipiul Medgidia, str. Dimitrie Cantemir, nr. 1A, jud. Constanța, 

identificat cu numărul cadastral 111010 și înscris în Cartea Funciară nr. 111010, în condițiile art. 364 alin. (1) și 

(2) din Codul administrativ, aprobat prin Ordonanța de urgență a Guvernului nr. 57/2019, cu modificările și 

completările ulterioare.  

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Este în completarea unui teren? 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Da, este în continuarea proprietăţii. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre nr. 206 de pe ordinea de zi care se votează cu 17 voturi 

“pentru”. 

Dl. consilier Vlăduţ Manuel-Vasile: La începutul şedinţei mi-aţi spus că pot să intreb. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Eu am transmis discuţia noastră domnişoarei secretar. 

Dra. Secretar general Solomon Melania: Puteţi propune dezbaterea unor probleme şi introducerea lor 

pe ordinea de zi la punctul diverse. 

Dl. preşedinte de şedinţă: Puteţi face o solicitare către domnişoara secretar pentru şedinţa următoare. 

Dl. consilier Vlăduţ Manuel-Vasile: Am lămurit asta cu doamna secretar. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Noi nu putem să avem punct Diverse decât dacă vă propunem cu o 

lună înainte? 

Dra. Secretar general Solomon Melania: Nu am spus asta. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Spuneţi exact ca să înţelegem, nu în termeni tehnici, pe înţelesul 

nostru. Cum putem să avem discuţii la diverse? 

Dra. Secretar general Solomon Melania: Domnul preşedinte va hotărî dacă supune sau nu la vot 

propunerea fiecăruia. 
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Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Noi vrem punctul diverse pentru a rezolva sau pune întrebări în 

favoarea cetăţenilor oraşului. Lucrul acesta s-a întâmplat de 20 ani în Medgidia. Numai acum se vede că se pune 

pumnul în gură. 

Dra. Secretar general Solomon Melania: Domnul consilier Vlăduţ cred că a înţeles. 

Dl. consilier Vlăduţ Manuel-Vasile: Eu cred că am înţeles. Se va introduce punctul Diverse dacă există 

propuneri din partea unui consilier. 

Dra. Secretar general Solomon Melania: Cine vine cu propunerea să spună şi ce propune, nu doar să 

punem pe ordinea de zi punctul Diverse, diverse ce? 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Diverse discuţii pe care le întâlnim şi acum când venim pe stradă şi 

ne întreabă un cetăţean, noi putem să intrebăm preşedintele sau primarul. 

Dra. Secretar general Solomon Melania: Veniţi cu propunerea şi domnul preşedinte supune la vot. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Suntem aleşi locali, nu ne puneţi pumnul în gură. 

Dl. Viceprimar Păun Niculae: Este deranjant că spuneţi că vă pune cineva pumnul în gură. Vă rog 

frumos să puneţi intrebarea. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Vi s-a întâmplat vreodată în treizeci de ani de cănd sunteţi în 

primărie consilier, director sau viceprimar să se întâmpla ca acum, în mandatul acesta, să nu ai voie să ridici 

probleme ale cetăţenilor decât dacă te înscri, dacă se aprobă, se poate aşa ceva? 

Dl. Viceprimar Păun Niculae: Conform Codului Administrativ, aşa spune. Să ştiţi că după ce am avut 

discuţia cu dumneavoastră m-am uitat. 

Dl. consilier Vlăduţ Manuel-Vasile: Nu spune chiar aşa. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Dumneavoastră veniţi la sedinţa pe comisii, de ce nu propuneţi atunci, ce 

pierdeţi? 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: O să avem o dezbatere publică pe subiectul acesta, o să spunem că 

noi, consilierii locali, dacă cetăţenii ne ridică o problemă, trebuie să venim să ne rugăm. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Nu a cerut nimeni să vă rugaţi. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Aşa este pentru că înţeleg că se propune, dacă dumneavoastră, 

preşedintele de şedinţă, aprobaţi, atunci da, dacă se votează, noi suntem opoziţie, nu avem majoritate, vrem să 

ridicăm probleme de fiecare dată. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Trecem peste amănuntul acesta, puneţi întrebarea, ce întrebare aveţi? 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Nu, acum are colegul, dar vreau să spun, de principiu, vorbim de 

principiul în sine. Putem să venim consilieri aleşi locali să ridicăm orice problemă, nu ne pune nimeni pumnul 

în gură, că nu e aprobat, că e aprobat, că e scris, că nu e scris. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Domnul consilier, puneţi întrebarea. 

Dl. Consilier Vlăduţ Manuel-Vasile: Referitor la ceea ce am discutat cu dumneavoastră, am ajuns la 

concluzia că ar trebui, dumneavoastră aţi zis că ar trebui chiar RAJA să dea comunicat să explice locuitorilor 

Medgidiei de ce nu se termină o dată proiectul  acela cu străzile care sunt aşa cum sunt şi pentru care oamenii au 

un disconfort total. Poate Consiliul sau Primăria să adreseze RAJA solicitarea să vină RAJA cu un comunicat? 

Acesta este 1. Răspunsul la întrebare dacă vreţi să îl daţi după aceea. Doi: la şedinţa din august, am venit, aşa 

cum mi s-a solicitat, cu hârtie scrisă, cu trei puncte. Am avut şi eu trei puncte, s-a discutat, a rămas aşa. Există 

un feedback? Am spus despre problema avariilor RAJA, nu s-a mai discutat nimic, nici în septembrie, am pus 

problema aglomerării traficului la Nord, a rămas tot aşa, nu s-a mai discutat nimic. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Nu a rămas aşa. 

Dl. Consilier Vlăduţ Manuel-Vasile: Vreau şi eu să aflu, de unde aflu? Trei: am pus problema poate se 

înfiinţează o structură care să plombeze găurile din asfalt, iar a rămas fără răspuns. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Legat de societatea RAJA, vreţi să ştie toţi consilierii discuţia, 

dumneavoastră o ştiţi, ştiţi şi răspunsurile. 

Dl. Consilier Vlăduţ Manuel-Vasile: Consiliul, prin definiţie, are menirea de a dezbate. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Probabil o parte din consilierii noştri ştiu situaţia şi de aceea nu am mai 

ridicat problema. V-am spus şi atunci şi vă spun şi acum, în august lucrările executate reprezentau 15% din ce 

şi-au propus să facă, nu au reuşit să facă mai mult. Domnul director general a făcut afirmaţia că a avut o 
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întâlnire şi a chemat toţi factorii responsabili, a făcut afirmaţia că în următoarele 60 zile intenţionează să 

rezilieze contractul cu firma care se ocupă de acest proiect mare. V-am spus asta, o spun şi domnilor consilieri. 

Dl. consilier Vlăduţ Manuel-Vasile: Mai departe, cu problema aglomerării traficului la Nord. Au găsit 

o soluţie? Ne-am mai intâlnit noi într-o comisie să rezolvăm problema aceasta? 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Soluţia pe care a găsit-o deocamdată administratorul domeniului public 

este de a monta un semafor inteligent. Specialiştii în domeniu au spus că nu este cea mai buna soluţie. 

Dl. consilier Vlăduţ Manuel-Vasile: Dar este o soluţie. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Nu este mare lucru să instalăm acolo 10 balize şi să facem un sens 

giratoriu, dar nu este rezolvată situaţia. Si dumneavoastră ştiţi, că aţi primit răspunsul acesta şi caută o altă 

soluţie. 

Dl. consilier Vlăduţ Manuel-Vasile: Mi se părea normal să primesc şi un răspuns la întrebările care s-

au pus. 

`Dl. viceprimar Păun Niculae: Atunci nu mă mai sunaţi ca să vorbim în particular şi aveţi răspunsul 

aici. Eu vi-l spun o dată în particular şi v-am spus punct cu punct. Astăzi pot să vă spun că am reuşit cu eforturi 

mari ca pe lângă cele 6 străzi, să mai facem primul strat de uzură în strada Aviator Secica Frantz. 

Dl. consilier Vlăduţ Manuel-Vasile: Nu am pomenit de problema aceasta, am discutat cu 

dumneavoastră. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Stiu că în mandatele trecute angajaţii RAJA care aveau puterea de 

decizie veneau la întâlnire cu angajaţii primăriei şi stabileau pe un grafic de lucrări astfel încât să se respecte 

termenele. Se mai respectă lucrul acesta? 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Aşa se face. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Atunci la întrebări puteţi răspunde dumneavoastră. 

`Dl. viceprimar Păun Niculae: Constructorul care a câştigat licitaţia, este doar părerea mea, poate nu 

gândesc eu bine, nu este tocmai un constructor serios. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Nu e treaba noastră. Trebuie să vină RAJA să dea socoteală în faţa 

cetăţenilor, dacă nu, să găsească soluţii de reparaţii în timp util. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Domnul director general... 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Chemaţi-l aici, cum îl chemaţi în mandatele trecute. 

`Dl. viceprimar Păun Niculae: Domnul director general a făcut public anunţul că intenţionează să 

rezilieze contractul. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Chemaţi-l aici, spuneţi-i că îl solicităm noi, consilierii locali.  

Dl. viceprimar Păun Niculae: Soluţia nu este rezilierea contractului, vă spune un om care are habar 

pentru că se reia procedura şi rămânem cu tot ce este început aşa şi nu este în regulă. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Chemaţi-l aici ca să puntem şi noi la rândul nostru să vorbim cu 

cetăţenii să le explicăm situaţiile clare si concise şi să stabilească dumnealor cine este vinovat pentru 

disconfortul pe care îl suportă. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Dacă nu aveţi încredere în ce vă spun eu, facem invitaţia aici. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Chiar vă rog. Aşa cum făceam în mandatele trecute, putem să 

facem şi acum. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Vinovatul pe care l-au găsit este constructorul. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: E RAJA vinovată acum în relaţia cu noi. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Trebuie să vedem şi partea plină a paharului pentru că, o dată făcut 

proiectul acesta, nu o să mai avem probleme poate 50 ani. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Pentru acest proiect eu am avut plângere penală din partea fostului 

primar. 

Dl. consilier Vlăduţ Manuel-Vasile: Ultima întrebare şi am terminat. Pot să fac şi eu o cerere pentru 

maşină de serviciu? 

Dl. viceprimar Păun Niculae: O maşină de serviciu? 

Dl. consilier Vlăduţ Manuel-Vasile: Am observat că domnul fost primar se plimbă cu maşina 

Primăriei. 
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Dl. viceprimar Păun Niculae: Nu are maşină de serviciu. Domnul primar nu are maşină de serviciu, nu 

are telefon de serviciu, să ştiţi că la Primăria Medgidia nu este doar consilier onorific, face pur şi simplu 

voluntariat. Mai avem un caz de consilier voluntar. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Are sau nu maşina primăriei la dispoziţie? 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Nu are. Maşina este la proiecte. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: A fost văzut. 

Dl. consilier Arslan Ozgun: Care ar fi problema dacă ar avea? 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: E ilegal. 

Preşedintele de şedinţă desemnat, domnul consilier local Rapciuc Bogdan-Gheorghe, declară închise 

lucrările şedinţei ordinare a Consiliului Local al Municipiului Medgidia din data de 31.10.2023. 
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